

<p style="text-align: center;"><b>BY-LAW NO. 99</b></p> <p style="text-align: center;"><b>A BY-LAW OF THE CITY OF MIRAMICHI TO STOP UP AND CLOSE RAYMOND STREET (GORMAN PARK SUBDIVISION – FORMER VILLAGE OF NELSON-MIRAMICHI)</b></p>	<p style="text-align: center;"><b>ARRÊTÉ N° 99</b></p> <p style="text-align: center;"><b>UN ARRÊTÉ DE LA VILLE DE MIRAMICHI AFIN DE BARRER ET FERMER LA RUE RAYMOND (LOTISSEMENT GORMAN PARK – ANCIENNE VILLAGE DE NELSON-MIRAMICHI)</b></p>
<p>The Council of the Municipality of the City of Miramichi, by the authority vested in it by Section 187 of the <i>Municipalities Act</i>, R.S.N.B., Chap. M-22, and amendments thereto, enacts as follows:</p>	<p>Le Conseil municipal de la Ville de Miramichi, en vertu des pouvoirs qui lui sont conférés par l'Article 187 de la <i>Loi sur les municipalités</i>, L.R.N.-B., chap. M-22, et les amendements afférents, édicte ce qui suit :</p>
<p>1. <b>ALL</b> that certain piece or parcel of land situate, lying and being located on the southeasterly side of Gorman Boulevard, City of Miramichi, Parish of Nelson, County of Northumberland, Province of New Brunswick being more particularly described as follows:</p> <p>In the following description directions and coordinate values are derived from the New Brunswick Grid System, NAD'83 (CSRS) - adjusted.</p> <p><b>BEGINNING</b> at the point where the northeasterly corner of lands currently owned by David Daniel Bruton and Stephanie Dawn Bruton (Document 34441718, Registered December 4, 2014, Lot 13, Plan 32 – PID 40219230) intersects the southwesterly limit of Gorman Boulevard, the said Gorman Boulevard having a width of 20.117 meters, and said point having a calculated coordinate value of East 2572 673.323 meters and North 7553 482.295 meters;</p> <p><b>THENCE</b> on an azimuth of 139°09'58" a distance of 20.117 meters following the southwesterly limit of Gorman Boulevard to a point, being the northerly corner of lands currently owned by Christopher Charles Alward and Diana Jayne Price (Doc. 28647957, Registered April 29, 2010, Lot 14, Plan 676 – PID 40286072);</p> <p><b>THENCE</b> on an azimuth of 229°09'58" a distance of 46.882 meters along the northwesterly boundary of the lands of the aforementioned Christopher Charles Alward and Diana Jayne Price (PID 40286072) to a point on the northeasterly boundary of lands currently owned by Brenda Lee Foley and Ronald Patrick Foley (Document 37153195, Registered July 7, 2017, Lot 17-1, Plan 37135762 – PID 40532442);</p> <p><b>THENCE</b> on an azimuth of 318°34'03" a distance of 20.118 meters along the</p>	<p>1. <b>TOUTE</b> la parcelle de terre située du côté sud-est du boulevard Gorman, dans la ville de Miramichi, dans la paroisse de Nelson, dans le comté de Northumberland de la province du Nouveau-Brunswick, étant plus particulièrement décrite comme suit :</p> <p>Dans la description suivante, les directions et les coordonnées sont dérivées du système de coordonnées rectangulaires du Nouveau-Brunswick NAD83 (SCRS) – modifié.</p> <p><b>PARTANT</b> du point où le coin nord-est des terres qui appartiennent actuellement à David Daniel Bruton et à Stephanie Dawn Bruton (document 34441718, enregistré le 4 décembre 2014, lot 13, plan 32 – NID 40219230) croise la limite sud-ouest du boulevard Gorman, ledit boulevard ayant une largeur de 20.117 mètres, et ledit point ayant comme coordonnées les valeurs 2 572 673.323 mètres Est et 7 553 482.295 mètres Nord;</p> <p><b>DE LÀ</b>, continuant selon un azimut de 139° 09' 58" sur une distance de 20.117 mètres en suivant la limite sud-ouest du boulevard Gorman jusqu'au point constitué par le coin nord des terres appartenant actuellement à Christopher Charles Alward et à Diana Jayne Price (document 28647957, enregistré le 29 avril 2010, lot 14, plan 676 – NID 40286072);</p> <p><b>DE LÀ</b>, selon l'azimut 229° 09' 58" sur une distance de 46.882 mètres le long de la limite nord-ouest des terres des susdits Christopher Charles Alward et Diana Jayne Price (NID 40286072) jusqu'à un point sur la limite nord-est de terres appartenant actuellement à Brenda Lee Foley et à Ronald Patrick Foley (document 37153195, enregistré le 7 juillet 2017, lot 17-1, plan 37135762 – NID 40532442);</p>